
Referat fra Årsmøte i Holtane Vel og Båtforening, avholdt torsdag 
20.3.2014 kl.1900 i Bua. 

Tilstede fra styret: Leder Bjørn E. Bjørgan, kasserer Arild Løver, sekretær Grete Næss Ruud, 
Styremedlem/ havneansvarlig Bjørn B. Johansen, vara Trygve Fauske, vara Lars Ruud.                                                                                                                                                    
Fraværende: Styremedlem/ utleieansvarlig for Bua, Tone Krüger. 

!
Innkalling til årsmøtet med saksliste ble godkjent.                                                                                        

1) Rita Bekken ble valgt til møteleder. 

Opprop og opptelling av fremmøtte medlemmer med og uten stemmerett ble foretatt. Det ble 
avgjort at det skulle være 1 stemme pr. husstand. Dette kommer ikke klart frem i vedtektene, 
og har derfor vært praktisert forskjellig. 

 Tellingen viste: 21 fastboende husstander med stemmerett. 

3 ikke fastboende medlemmer uten stemmerett. 

 Referent foretok opprop. Liv G. Eckhoff, ikke fastboende, var tilstede, men ble ikke ropt opp. 
Datteren Anne C. Eckhoff ble ropt opp, men var ikke tilstede.                                                                            
Liv G. Eckhoff reagerte sterkt på denne unnlatelsen, og ble svart av referent at fordi hun har 
overdratt hytta til datteren,( i år 2000), oppfyller hun ikke kriteriene i vedtektene for eget 
medlemsskap. Liv G. Eckhoff opplyste at hun eier 3 andre eiendommer her, og at hun er 
oppført som medlem og betaler kontingent. 

2) Årsberetning fra styret med underkomiteer. 

Styreleder leste årsberetningen fra styret med underkomite, samt prosjektgruppens 
sammensetning. Det ble ytret ønske fra flere medlemmer om en oppdatering av HVBs 
hjemmeside som er enklere å bruke/få tilgang til. Slik den fremstår i dag er den lite 
lesevennlig og vanskelig å hente dokumenter fra. Det er også et ønske at styrereferatene 
legges inn.                                                                                                                                                        

3) Regnskap for 2013 m/revisjonsberetning/budsjett 2014. 

Kasserer Arild Løver gjennomgikk ovenstående punkt på dagsorden, uten at det avstedkom 
vesentlige kommentarer. Det ble spurt om behov for strøm på bryggene. Det er behov for lys 
på bryggene og landstrøm til båter.                                                                                                                                      
Det fremlagte regnskap er godkjent av revisorene.  

4) Fastsettelse av kontingent, plass og utleieavgifter.  

Det er ingen endringer i fastsatte kontingent, plass og utleieavgifter.  



5) Behandling av innkomne forslag/saker. 

a. Havneansvarlig har foreslått å endre varslingsdato for båtplasser som ikke skal benyttes for 
sesongen: Fra 1.6. til 15.4.                                                                                                             
Votering: 18 for, 3 mot. Teksten i § 7.4, første ledd, blir: ”For båtplasser som ikke brukes for 
sesongen, må det meldes til havneansvarlig/styreleder innen 15.4.”                                                      
Ellers ingen endring. 

b. Forslag om endring av vedtektenes § 2, ”Medlemsskap”.                                                           
Som vedlegg styrets kommentar og innstilling til det innkomne forslag om vedtektsendring, 
som handler om at hytteeiere skal få stemmerett på samme vilkår som fastboende.                                                                                                                                  
Styreleder leste: ”Styrets kommentar til forslag om vedtektsendring”.                                            
Ved punktet: ”Styrets innstilling, som det skal stemmes over i henhold til retningslinjene i§ 2, 
gjorde han oppmerksom på at det var dissens i styret, og at det var stemt over et forslag som 
hadde fått mindretall. Det var altså forslaget/innstillingen fra flertallet i styret det skulle 
stemmes over. Styreleder leste gjeldende tekst i § 2 i h.t. revisjon 21.3 2013, hvorpå Liv G. 
Eckhoff (den ene av forslagsstillerne) etterlyste teksten i det innkomne forslaget.                                                                                                                                      
Da fremsatte Bente Cramer et benkeforslag som gikk ut på at det skulle stemmes over en 
utsettelse av saken, slik at man fikk tid til å vurdere konsekvensene av endringene som var 
foreslått, noe hun ikke kunne se var gjort i underlaget til årsmøtet.                                         
Liv G. Eckhoff ba igjen om at forslaget hun hadde bidratt til ble opplest.                                 
Bente Cramer gjentok at det var fremsatt et utsettelsesforslag det skulle stemmes over før man 
gikk videre, og presiserte at en utsettelse ikke tar stilling til hvorvidt hytteeiere skal få 
stemmerett eller ikke.                                                                                                                  
Det ble litt uro, til Gunnar Cramer gjentok at det var fremsatt et utsettelsesforslag det skulle 
stemmes over.                                                                                                                                    
Ved avstemning ble resultatet: 16 stemmer for utsettelse, 5 stemmer mot. Ved dette utgikk 
behandlingen av de foreslåtte vedtektsendringer. Sven Otto Rømcke foreslo at styret gis 
mandat til å nedsette en gruppe som gjennomgår vedtektene i sin helhet.                                                                                                                           
En av forslagsstillerne for stemmerett for hytteeierne, Liv G. Eckhoff, ga uttrykk for at hun 
hadde bidratt mye i velet gjennom årenes løp, ved dugnader, og ikke minst, ved å bidra med 
sin juridiske kompetanse helt gratis, og at det føltes urimelig ikke å ha stemmerett.                                                                                                                                                      
O. Stadaas, Liv G. Eckhoff og Franckes forlot deretter møtet i protest, med kommentarer som 
at de ikke hadde noe på årsmøtet å gjøre, ikke kunne være der, og at det var ubegripelig at 
dette var en avgjørelse tatt i 2014. Sven Otto Rømcke, som den andre forslagsstilleren, valgte 
å bli møtet ut. 

                                                         

!
6) Valg.                                                                                                                                                              
Styret i 2013:                                                                                                                                                



Leder: Bjørn E. Bjørgan.                                                                                                                            
Sekretær: Grete Næss Ruud - på valg.                                                                                              
Kasserer: Arild Løver.                                                                                      
Styremedlem/havneansvarlig: Bjørn B. Johansen - på valg.                                      
Styremedlem/Bua: Tone Krüger.                                                                                                               
Vara til styret: Trygve Fauske – på valg.                                                                                                  
Vara til styret: Lars Ruud – på valg.                                                                                                  
Revisorer: Øystein Heimdal og Sigrun Hauge – på valg. 

Styret i 2014 blir etter valget:                                                                                                               
Leder: Bjørn E. Bjørgan.                                                                                                                    
Sekretær: Rita Bekken.                                                                                                                            
Kasserer: Arild Løver.                                                                                       
Styremedlem/havneansvarlig: Bjørn B. Johansen.                                                    
Styremedlem/Bua: Tone Krüger.                                                                                                                  
Vara til styret: Trygve Fauske.                                                                                                                    
Vara til styret: Lars Ruud.                                                                                                                
Revisorer: Øystein Heimdal og Sigrun Hauge. 

Havneansvarlig ønsket å styrke havneutvalget med en varamann. Petter Rønning Olsen var 
foreslått, og ønsket ble etterkommet med akklamasjon. 

Til valgkomitè ble foreslått: Kari S. Johansen, Anne-Liv Fauske og Grete Næss Ruud. Disse 
ble også valgt. 

Årsmøtet ble ledet på fast måte av Rita Bekken. 

!
Referent: Grete Næss Ruud. 

!
                                                                                         


